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1. Sylvaria – Voyageuse 

Les rois et reines des Hommes ont commencés leurs combats contre les anciennes races bien 

avant de leur déclarer la guerre. L’une des méthodes les plus employées contre les elfes est la 

distribution de drogue, la Kicha. Cette substance, données pour échapper aux âpres difficultés 

de la vie, plonge le sujet dans un état de transe, lui faisant oublier les soucis du présent. La 

consommation répété plonge cependant dans un état de fatigue corporelle accompagnée par 

une forte dépendance. Elle permet de s’assurer la victoire militaire futur sur des peuples réduit 

à l’ombre d’eux même. 

 

 
Ceci est l’aventure d’un seul protagoniste qui doit partager son produit à un maximum de 

représentant des anciennes races.  

 



 
Sylvaria doit distribuer de la Kicha à un maximum de représentant des anciennes races.  

 

 
• De la Kicha (Bonbon, boisson, autre. La forme est a définir) 

• Lettre de mandat du Mahid de Sanaas 

 

 



 

Statut :  

Voyageuse 

Présentation :  

Sylvaria is a traveler who presents herself as an emissary in search of rare and precious objects 

for her master, the Mahid of Sanaas. It crossed the East and then the southern Ourann before 

arriving in Ourann. She now seeks to get closer to the coast to set sail and discover the human 

kingdoms of Yrlanie, the city-states of Tarascon and the kingdom of Lehon. 

The reality, Sylvaria is mandated by the Mahid of Sanaas, Ismael Ab Sarudinn, to distribute 

Kicha to as many representatives of the ancient races (elve, dwarf, orc, …) as possible. This 

substance, given to escape life's bitter difficulties, plunges the subject into a state of trance, 

making them forget their present worries. Repeated use, however, plunges them into a state of 

bodily fatigue accompanied by a strong dependency. It ensures future military victory over 

peoples reduced to a shadow of their former selves. 

His presence at the Latent Rabbit for this event is pure coincidence. 

Information : 

Sylvaria is in Kicha's possession as she has a maximum of representatives of the ancient races. 

Player could choose whichever substance she would to be considered as legal (warning: 

substance must be legal) 

Groupe :  

Royaliste 

Quête :  

Distribution de Kicha 


